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Bijlagen 1. Artikel 45 vragen VVD

2. Lijst initiatieven gezonde leefstijl in coronatijd
3. Activiteitenplan Sportservice Zwolle 2021

Wij stellen u voor kennis te nemen van:

1. De beantwoording van de artikel 45 vragen zoals gesteld door de VVD m.b.t. Sport en 
Bewegen tijdens Corona.
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Inleiding
De fractie van de VVD in de gemeenteraad van Zwolle heeft artikel 45 vragen gesteld onder de titel 
Sport en Bewegen tijdens corona. 
In deze informatienota geven wij antwoord op de door de VVD gestelde vragen. 

Kernboodschap
Wij beantwoorden de vragen als volgt:

1. Heeft het college kennis genomen van de Kamerbrief van 12 februari 2021? En wat is de 
reactie van het college op de inhoud van deze brief?

Antwoord:
Het college heeft kennis genomen van de Kamerbrief. De gelden zullen benut worden om bestaande 
initiatieven op het gebied van welzijn, gezondheid en sport te verbinden en vanuit een integrale aanpak 
te versterken en daarmee inwoners, waaronder jongeren, te ondersteunen tijdens en na de geldende 
Corona beperkingen. 
We ontwikkelen deze integrale aanpak per wijk. Het sluiten van een lokaal preventieakkoord in 
aanvulling op het sportakkoord is een concrete stap op weg naar deze integrale wijkaanpak. Via deze 
akkoorden werken we aan het versterken van die initiatieven die via verschillende wegen welzijn en 
leefstijl bevorderen. Aan alle gesubsidieerde preventiepartners wordt gevraagd hierin te participeren en 
toekomstige subsidies zullen afgewogen worden via de integrale opzet van het brede preventiebeleid 
voortkomend uit/ondersteunend aan dit akkoord.   

2. Is het college het met de fractie van de VVD eens dat sport en bewegen essentieel zijn in de
ontwikkeling en de gezondheid van (bijvoorbeeld maar niet uitsluiten) jongeren, een positief 
effect hebben op het welbevinden van jongeren en op de bestrijding van COVID-19?

Antwoord:
Het college is het eens dat sport en bewegen essentieel zijn in de ontwikkeling en gezondheid van alle 
inwoners van Zwolle zonder iemand uit te zonderen. Wij faciliteren en stimuleren dit via diverse 
beleidsterreinen in nauw overleg en samenwerking met de (gesubsidieerde) partners in de stad. 

De vraag suggereert dat sport en bewegen essentieel is in de bestrijding van Covid-19. Dat is niet zo, 
dat is vaccineren en het in acht nemen van de richtlijnen. Een goede gezondheid is wel essentieel als 
het gaat om weerstand tegen virussen e.d. En we zien natuurlijk dat mensen met een minder gezonde 
leefstijl relatief vaker ernstiger ziek worden van Covid-19.

3. Een uitgebreid aanbod aan sporten en verenigingen is belangrijk. Met name 
binnensportverenigingen hebben het lastig tijdens de pandemie. Kan het college aangeven op 
welke manier zij contact heeft met deze en andere verenigingen en welke ondersteuning zij 
aan deze verenigingen kan bieden/ heeft aangeboden?

Antwoord:
Via SportService Zwolle hebben we de binnensportverenigingen naar de buitensportverenigingen c.q. 
sportparken gebracht. Voorbeelden: Judovereniging Budo Boot die haar aanbod heeft verzorgd op de 
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velden van voetbalvereniging ZAC. SVI Volleybal die buiten volleybalt op de velden van 
voetbalvereniging v.v. SVI.
In samenspraak met tussen gemeente Zwolle en Sportservice Zwolle hebben een aantal 
rondetafelgesprekken plaatsgevonden met (binnen)sportverenigingen. Gespreksthema was hoe het 
sportverenigingen vergaat in coronatijden. Conclusie in het algemeen was dat er nog geen sprake was 
van veel opzeggingen en/of mindere toeloop van nieuwe leden. Ook financieel kunnen de meeste 
verenigingen zich redden, contributie inkomsten en sponsorbijdragen zijn nog voldoende 
gegarandeerd. Ook de compensatieregelingen vanuit rijk en/of gemeente geven verenigingen enige 
financiële verlichting.  Enige zorg die er een beetje zit is hoe zich dit vertaald op de langere termijn, 
blijven de leden ook in een langere periode van inactiviteit betrokken bij de club? De inzet van 
Sportservice, maar ook van de landelijke bonden (zoals bijvoorbeeld de KNVB) is er de komende 
periode dan ook op gericht om daar specifiek aandacht aan te geven. 
SportService Zwolle is sportloket voor sportverenigingen en sportaanbieders aangaande alle vragen 
rondom corona. Tevens worden sportverenigingen door nieuwsbrieven en whatsapp groepen 
geïnformeerd over de laatste stand van zaken rondom corona.
Er hebben vanuit SportService Zwolle diverse Webinars en vragenuurtjes plaatsgevonden voor 
sportverenigingen in relatie tot corona. SportService Zwolle heeft een corona protocol voor 
sportverenigingen en sportparken ontwikkeld om coronaproof te kunnen sporten.

4. Kan het college aangeven welke initiatieven van bijvoorbeeld SportService Zwolle, 
(G-)sportverenigingen of andere initiatiefnemers, gericht op het laagdrempelig stimuleren van 
sport en beweging tijdens de pandemie bij haar bekend zijn?

Antwoord:
Zie antwoord op vraag 3 en bijlage 2 betreffende lijst met initiatieven. 

5. Kan het college aangeven of zij voornemens is om, in samenwerking met bijvoorbeeld 
Sportservice Zwolle en sportverenigingen, een gezonde leefstijl, sport en bewegen onder 
jongeren te stimuleren? En zo ja op welke wijze?

Antwoord:
Dit sluit aan bij de doelen zoals opgenomen in de begroting en ligt in de lijn met de 
prestatieovereenkomst zoals deze er voor SportService Zwolle geldt. Deze vertalen zij in het 
uitvoeringsprogramma door middel van een activiteitenplan. Dit activiteitenplan is als bijlage 3 
toegevoegd bij deze informatienota. 
Daarnaast ontwerpen we een wijkgerichte aanpak waarin gezonde leefstijl mede geagendeerd wordt 
door inwoners zelf en vervolgens in samenwerking met de bestaande partijen uitgewerkt wordt. 

6. Kan het college aangeven of zij contact heeft met het Ministerie VWS om aanspraak te maken 
om de middelen uit het toegezegde steunpakket?

Antwoord:
Het college selecteert concrete initiatieven die in aanmerking komen voor deze gelden. Deze 
initiateven zijn/worden geselecteerd vanuit de integrale blik op welzijn, en stimuleren gezonde leefstijl 
in brede zin. Op basis van deze voorstellen neemt het college contact op met VWS. 
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Om goed door en uit de Corona crisis te komen, stelt het Rijk ook op andere terreinen dan sport en 
bewegen extra geld beschikbaar. Wij streven naar een integrale afweging, zodat we de beschikbare 
middelen optimaal benutten in het belang van het welbevinden van onze inwoners.

Openbaarheid
Het voorstel is openbaar. 

Burgemeester en Wethouders van Zwolle,

voorzitter, Peter Snijders

interim-secretaris, Liesbeth Borsboom


